
 

ZAPISNIK 

sa jedanaeste sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 11. decembra 2015. godine 

 

Sjednica je počela u 11 sati. 

Sjednici je predsjedavala Goranka Vučinić, predsjednica Savjeta Agencije. 

Sjednici su prisustvovali članovi Savjeta Agencije: Ristan Stijepović, Radule Žurić i Bojan 

Obrenović.  

Sjednici su prisustvovali: Sreten Radonjić, direktor Agencije, Aleksandra Vojinović, i Dušan 

Drakić, službenici Uprave za antikorupcijsku inicijativu, Maja Karas Bošković, savjetnica u 

Komsiji za sprječavanje sukoba interesa, Dušan Polović, službenik Ministarstva pravde, i 

Mirjana Marović, saradnica Savjeta Agencije.  

Sjednici je prisustvovala Ana Đurnić, predstavnica Instituta alternativa. 

 

Sjednica je bila otvorena za javnost, odlukom članova Savjeta. 

Goranka Vučinić je otvorila sjednicu, pozdravila prisutne i konstatovala da postoji kvorum za 

rad i punovažno odlučivanje. Ona je obavijestila prisutne da je Vanja Ćalović najavila odsustvo 

sa sjednice, iz opravdanih razloga. 

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda sjednice, jednoglasno je usvojen zapisnik sa 10. 

sjednice Savjeta Agencije. 

 

Savjet je jednoglasno utvrdio sljedeći 

DNEVNI RED: 

1. Informisanje članova Savjeta o realizaciji Zaključaka Vlade Crne Gore, broj 08-

909 od 8. maja 2015. godine;  

2. Informisanje članova Savjeta o toku izrade web stranice Agencije za sprječavanje 

korupcije; 

3. Razmatranje i usvajanje Predloga obrasca o imovini i prihodima javnog 

funkcionera, i prezentacija elektronske forme i budućeg modela za podnošenje 

izvještaja; i 

4. Tekuća pitanja. 

 

Prva tačka: INFORMISANJE ČLANOVA SAVJETA O REALIZACIJI ZAKLJUČAKA 

VLADE CRNE GORE, BROJ 08-909 OD 8. MAJA 2015. GODINE  

 

Predsjedavajuća je obavijestila prisutne da je direktor Uprave za imovinu Blažo Šaranović 

pozvan da učestvuje na sajednici, kako bi informisao članove Savjeta o dinamici opremanja 

prostorija za rad Agencije, ali da nije mogao prisustvovati zbog unaprijed preuzetih obaveza. Na 

poziv predsjedavajuće da iznese informacije koje posjeduje u vezi sa navedenim pitanjem, iz 

svoje nadležnosti, Sreten Radonjić je  kazao da je članovima Savjeta dostavljena informacija o 



toku realizacije aktivnosti na adaptaciji prostora buduće Agencije. On je kazao da je formirana 

međuresorska radna grupa koja je sagledala stanje i predložila idejna rješenja, u skladu sa 

potrebama Agencije. Po dogovoru sa direktorom Uprave za javne nabavke, odabran je izvođač 

radova za adaptaciju prostorija Agencije, na osnovu tendera koji je podijeljen u dvije partije - za 

nabavku opreme i za izvođenje radova. Kazao je da su se stekli uslovi da izvođač u roku od 

nekoliko dana počne sa izvođenjem radova na adaptaciji objekta, u skladu sa predloženim 

idejnim rješenjem. On je sugerisao Radnoj grupi da dinamika izvođenja radova bude takva da se 

omogući useljenje Agencije 1. januara 2016. godine. 

 

Dušan Polović je kazao da je formiran Radni tim koji je napravio Projekat adaptacije prostora sa 

predmjerom i aproksimativnom finansijskom konstrukcijom neophodnom za realizaciju ove 

aktivnosti. S obzirom na hitnost realizacije adaptacije prostorija, te očekivanja da se isti privede 

namjeni sa datumom 01. januar 2015. godine, pristupilo se prikupljanju kompletne 

dokumentacije neophodne za realizaciju radova. Uprava za javne nabavke je dala saglasnost za 

pokretanje pregovaračkog postupka, a Uprava za imovinu pripremila adekvatnu tendersku 

dokumentaciju za realizaciju ovog postupka, i uputila je pozive za dobijanje ponuda za izvođenje 

radova i nabavku opreme. Komisija je realizaciju svih radova podijelila u 2 faze: 

1. faza krajnje hitnosti kojim se stiču uslovi za početak rada Agencije-predviđena finansijska 

sredstva u iznosu od 192.000 €; 

2. faza kompletiranja ostalih radova iz predmjera, koji ne utiču na početak rada Agencije u bitnoj 

mjeri-predviđena finansijska sredstva u iznosu od 128.000 €. Najkraći mogući očekivani rokovi 

za rekonstrukciju ovog prostora se kreću od 15 do 50 dana.  

Veći dio rekonstrukcije i nabavke biće realizovan u hitnoj proceduri. 

 

Na pitanje Goranke Vučinić da li je predloženi plan realizacije adekvatan, Sreten Radonjić je 

kazao da plan odgovara potrebama buduće Agencije i da se ulažu maksimalni napori kako bi se 

Agencija uselila u novi prostor 1. januara 2016. godine, uz obezbjeđenje minimuma uslova za 

rad, a da bi se neki od radova mogli naknadno obaviti. On je kazao da je na osnovu Zakona o 

javnim nabavkama prenio ovlašćenje na Upravu za imovinu da počne sa radovima na objektu. 

Ristan Stijepović je kazao da prostor treba biti prilagođen potrebama Agencije, imajući u vidu i 

Pravilnik o organizaciji i sistematizaciji Agencije. On smatra da prostor nije dobro isplaniran, u 

smislu razlika u kvadraturi kancelarija. Neke kancelarije su prevelike, i s obzirom na to da će u 

njima biti smješten veliki broj ljudi, što su neadekvatni uslovi za efikasan rad. Postavio je pitanje 

postojanja kancelarije za „back up“. Takođe, po njegovom mišljenju, kvadratura prostora koji je 

namijenjen za arhivu je premali. Pitao je da li je predviđena kancelarija za članove Savjeta.  

Goranka Vučinić je pitala Direktora da li je prilikom planiranja prostora imao u vidu Pravinik o 

sistematizaciji i da pojasni namjenu prostora u suterenu.  

 



Sreten Radonjić je na primjebe Ristana Stijepovića, u vezi sa kvadraturom kancelarija, kazao da 

je Radni tim bio limitiran rasporedom koji je napravila Uprava za nekretnine, i da je Projekat 

adaptacije prostora prilagođen potrebama Agencije, koliko je to bilo tehnički izvodljivo.  

Dušan Polović je kazao da back up prostorija ne bude u istom objektu, da postoji disaster 

recovery centar u Bijelom Polju, i da će se naknadno donijeti odluka o tome da li će se 

iznajmljivati poseban prostor u Podgorici za back up ili se može koristiti pomenuti centar. Grubi 

radovi će biti završeni za 30 dana, možda i kraće, i to će biti minimum ispunjenih uslova za 

useljenje u prostorije. 

Kada je u pitanju suterenski prostor, isti je namijenjen arhivi i priveden je namjeni, tj. 

obezbijeđen je video nadzorom i kontrolom pristupa. Takođe, predviđena je i tzv. priručna 

kancelarija u kojoj će biti vršeni svakodnevni poslovi prijema i otpremanja akata.  

Bojan Obrenović je kazao da je direktor imao privilegiju da organizuje i tehničke i prostorne 

kapacitete kako bi se stvorili uslovi da Agencija efikasno obavlja svoje nadležnosti. Sa druge 

strane, rokovi su kratki. On je predložio da se angažuje privatna kompanija se bavi čuvanjem 

arhivske građe za potrebe državnih organa, i kako bi se u svakom smislu obezbijedila 

dokumentacija Agencije. 

Radule Žurić je postavio pitanje direktoru da li će Savjet imati kancelariju za rad u Agenciji. 

Sreten Radonjić je kazao da nije predviđena kancelarija za Savjet, ali da će im prostor za rad 

biti obezbijeđen na svaku najavu dolaska u Agenciju.  

Bojan Obrenović i Ristan Stijepović su se složili da je potrebno obezbijediti posebnu 

kancelariju za članove Savjeta. 

Članovi Savjeta su konstatovali da je Savjet dobio uvjeravanja od direktora i predstavnika 

Ministarstva pravde da će prostor Agencije biti u funkciji najkasnije do 15. janara 2016. godine. 

Savjet je preporučio direktoru da obezbijedi prostoriju za članove Savjeta. 

 

Druga tačka: INFORMISANJE ČLANOVA SAVJETA O TOKU IZRADE WEB 

STRANICE AGENCIJE ZA SPRJEČAVANJE KORUPCIJE 

 

Sreten Radonjić je kazao da je dobio uvjeravanja od lica koja rade na izradi web stranice 

Agencije, da će ista biti stavljena u funkciju 1. januara 2016. godine. 

 

Dušan Polović je informisao prisutne da je pristup izrade spoljašnjeg sistema Agencije za 

spriječavanje korupcije koji se imao u vidu prilikom planiranja web sajta Agencije mnogo širi, 

nego što se obično podrazumijeva pod izradom jedne web strane. Ideja je bila da se izradi 

kompletan spoljašnji sistem, koji treba da služi kao alat za postizanje što veće transparentnosti u 

radu Agencije. Posebna pažnja posvećena je objavljivanju podataka, a vodeći računa o Zakonu o 

zaštiti podataka o ličnosti. Predstavio je strukturu softverskog sistema Agencije, kojeg čine 2 



cijeline: unutrašnji i spoljni sistem. On je predstavio dinamiku faze realizacije  spoljašnjeg 

sistema, uključujući web sajt. Projekat je koncipiran na način da se web sajt Agencije 

progresivno razvija, te da razvojem informacionog sistema se i razvijaju nove aplikacije na 

portalu, te da se one pune podacima iz informacionog sistema.  

Polović je kazao da će sistem za provjeru podataka iz imovinskog kartona javnog funkcionera 

funkcionisati na način da funkcioner elektronski podnosi izvještaj, a sistem će putem 

automatizovane razmjene podataka sa organima koji imaju u svojim evidencijama neophodne 

podatke, uparivati podatke i ukazivati na eventualna neslaganja. To će olakšati rad Agencije 

makar u inicijalnoj provjeri podataka. 

Bojan Obrenović je pohvalio planirano rješenje za podnošenje i provjeru imovinskih kartona, i 

smatra da time u mnogome biti olakšan rad Agencije.  

Savjet je konstatovao da je dobio uvjeravanja da će internet stranica biti spremna da se aktivira 

1. januara 2016, i zatražio da im ista bude prezentirana prije nego što se pusti u funkciju. 

 

Treća tačka: RAZMATRANJE  I USVAJANJE PREDLOGA OBRASCA O IMOVINI I 

PRIHODIMA JAVNOG FUNKCIONERA, I PREZENTACIJA ELEKTRONSKE 

FORME I BUDUĆEG MODELA ZA PODNOŠENJE IZVJEŠTAJA. 

 

Maja Karas Bošković je predstavila normativno-pravni sadržaj Obrasca o imovini i prihodima 

javnog funkcionera. Istovremeno je prikazana elektronska forma i model za podnošenje 

izvještaja. Obrazac je podijeljen u pet cjelina: 1. svrha podnošenja izvještaja, u koju se unosi 

izvještajni period, 2. lični podaci funkcionera i članova zajedničkog domaćinstva, 3. prihodi koje 

ostvaruju članova zajedničkog domaćinstva, 4. imovinski podaci, podaci o vlasništvu nad 

nepokretnim stvarima za funkcionera i članova zajedničkog domaćinstva i 5. dobrovoljna 

saglasnost javnog funkcionera da Agencija može vršiti provjeru bankovnih računa. 

 

Članovi Savjeta su sugerisali da se u poglavlju 4, tačka 4.11 izbrišu riječi „član domaćinstva“. 

 

Savjet je jednoglasno usvojio Obrazac sa predloženom izmjenom, uz dogovor da direktor u 

najkraćem roku upozna članove Savjeta sa uputstvom za popunjavanje Obrasca. 

 

Četvrta tačka: TEKUĆA PITANJA 

 

U okviru navedene tačke, Aleksandra Vojinović je informisala članove Savjeta da je za potrebe 

Agencije za sprječavanje korupcije odobren Twinning projekat IPA 2014 “Podrška 

implementaciji mjera u oblasti integriteta”. Navela je da je vrijednost projekta 600. 000 eura, da 

je planirano trajanje projekta 18 mjeseci, a očekivani početak implementacije IV kvartal 2016. 

godine. Ona je predstavila pojedinačne aktivnosti i objektivno mjerljive indikatore koji su dati u 

Logičkoj matrici, koja predstavlja sastavni dio projekta.  



Ristan Stijepović i Bojan Obrenović su izrazili zadovoljstvo podrškom Evropske komisije, 

posebno zbog toga što je pružena već na početku rada Agencije. 

Goranka Vučinić je obavijestila prisutne da su ona i direktor Agencije prisustvovali sastanku 

Radne grupe parlamentarnog dijaloga za pripremu slobodnih izbora, na kojem su predstavili 

dosadašnje i buduće aktivnosti na uspostavljanju Agencije. Na sastanku je konstatovano da je 

dosta aktivnosti odrađeno, da se treba ispratiti predložena dinamika planiranih aktivnosti, i da će 

vjerovatno, oni još jednom biti pozvani na pomenutu Radnu grupu, kako bi prezentirali šta je u 

međuvremenu realizovano. 

Predsjedavajuća je upoznala prisutne sa zahtjevom Centra za demokratsku tranziciju, kojim se 

traže informacije o tome da li su pripremljeni i kada će biti usvojeni podzakonski akti iz oblasti 

finansiranja političkih subjekata i izbornih kampanja, da li je usvojen Pravilnik o organizaciji i 

sistematizaciji Agencije, koliko će izvršilaca raditi na poslovima finansiranja političkih 

subjekata, njihov stručni i obrazovni profili i dokle se stiglo sa izradom web stranice. 

Sreten Radonjić je preuzeo obavezu da odgovori na pomenuti zahtjev.  

Ristan Stijepović je informisao članove Savjeta da je Radna grupa, koju je formirao Savjet, 

pripremila Predlog pravila o provjeri podataka iz izvještaja o prihodima i imovini direktora 

Agencije za sprječavanje korupcije, i predložio da se isti razmatra na narednoj sjednici Savjeta. 

Članovi Savjeta su se složili sa predlogom. 

 

Sreten Radonić je kazao da će za narednu sjednicu Savjeta predložiti razmatranje i usvajanje 

šest podzakonskih akata iz oblasti finansiranja političkih subjekata i izbornih kamapanja. 

 

Sjednica je zaključena u 13 sati i 35 minuta. 

 

 

  ZAPISNIK SAČINILA                                                PREDSJEDNICA SAVJETA AGENCIJE 

                                                                                           

            Aleksandra Vojinović, s.r.                                                            Goranka Vučinić, s.r. 

        Samostalna savjetnica u Upravi  

        za antikorupcijsku inicijativu  

                                                         


